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DEN SENÁTORA

Miloše

Čeká-li někdo změnu, tak pouze uvnitř Ruska samého
Určitě. Večer 21. 8. 1968, kolem 22. 

hodiny, projely náměstím první tan-
ky vojsk Varšavské smlouvy směrem 
na Prahu. Druhý den ráno v každé uli-
ci vedoucí na náměstí (dnes TGM) stál 
sovětský tank s kanonem naládovaným 
bratrskou pomocí. To si nelze vymazat 
z paměti. V rádiu prohlásil tehdejší pre-
zident USA Johnson, že „USA se nebu-

dou starat o to, co se v socialistické kuchyni připálilo.“
Stejně jedná i dnešní prezident Biden. Nereaguje na prosby krvácející 

Ukrajiny o bezletovou zónu. Podobnost? Určitě. Tlak jedné jaderné mocnos-
ti na druhou, aby pod hrozbou zkázy se zdržela konvenční síly. Čeká-li někdo 
změnu, tak pouze uvnitř Ruska samého, samotnými Rusy. Myslím si, že tra-
gédie na Ukrajině tím počátkem změn v Rusku je. Upřímně a lidsky je mi líto 
nevinných účastníků konfliktu, zmarněných životů, osudů dětí zejména a 
jsem z toho smutný. 

Je naší morální povinností pomáhat obětem bezohledné agrese. Kaž-
dý, opravdu každý, se může zapojit podle svých možností a pomoci lidem v 
opravdové nouzi.  Jen sobec, pokrytec a egoista hledá výmluvy. 

Petr 
Paul 
SPD

(Dokončení ze str. 5)

Vidíte podobnost mezi rokem 1968 
a invazí Ruska na Ukrajinu?

Invaze ruských vojsk na Ukrajinu zaskočila celou Evropu. 
Jihlavských zastupitelů jsme se zeptali:

Anketní otázka: 

Tehdy jsme mu odevzdali území bez boje
Současná, ničím neopodstatněná, vel-

mi surová agrese putinovského režimu 
proti svobodnému ukrajinskému náro-
du se samozřejmě podobá obsazení 
Československa v roce 1968. 

Je to v podstatě stejné, s tím zásadním 
rozdílem, že tehdy mohutnému oku-
pačnímu vojsku „spřátelených armád“ 
nebyl kladen vojenský odpor a naše 

území jsme agresorovi odevzdali bez boje. 
Byli jsme tím sice ušetřeni plenění našich měst, obrovského utrpení obyva-

tel a ztrát na životech, jak můžeme vidět nyní v přímém přenosu z Ukrajiny, 
ale komunistický režim mohl dál pokračovat v morální devastaci národa a v 
potlačování základních lidských práv a svobod.  

Jaroslav 
Vymazal 
ODS

Blíží se jaro a zahrádkářům se 
pomalu, ale jistě začne kupit odpad. 
Čtenářka Jihlavských novin se na nás 
obrátila s dotazem, zda nevíme, jest-
li letos bude město Jihlava zajišťovat 
svoz zeleného odpadu ze zahrádkář-
ských kolonií. 

Radovan Daněk, tiskový mluv-
čí města Jihlava, však sdělil, že svoz 
bioodpadu z kolonií byl zrušen, jeli-
kož se neosvědčil. 

Dle jeho slov v něm prý končilo 
harampádí z chatek i starý nábytek, 
dokonce televize apod. 

Bioodpad tak mohou lidé odevzdat 
zdarma na skládce na kompostár-
ně, ve sběrných dvorech Havlíčkova 
64, Rantířovská, Brtnická a ve všech 
hnízdech separovaného odpadu s hnědým kontejnerem nebo popelnicí. Lze 
samozřejmě objednat i přistavení kontejneru za poplatek, kdy zahrádká-
ři zaplatí pouze za přistavení kontejneru a město zaplatí uložení odpadu na 
kompostárně. 

„Město se snaží šetřit, aby šetřilo dopad na peněženky všech obyvatel. Když 
snížíme náklady na likvidaci odpadů, nezvýšíme poplatek lidem, protože z nákla-
dů města se vypočítává poplatek pro obyvatele,“ vysvětluje mluvčí Daněk. -vd-     

Svoz zeleného odpadu ze 
zahrádkářských kolonií nebude
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